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■ ■ ■ ■ XXXIII 

XXXIIle bestuur der B.I.L. 

Vanaf 12 september is het Het XXXIIIe B.I.L.-bestuur als volgt geconstitueerd: 

Voorzitter: Anneke van Diepenbeek 
Secretaris: Dennis Hulsbosch 
Penningmeester: Atma Saam 
Commissaris Intern I: Nadia Amenou 
Commissaris Intern II: Najla Dakramjiane 
Commissaris Extern & Vice-voorzitter: Suzan Saris 
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Mijn naam is Anneke, ik ben 22 jaar oud, vierdejaars student EBM en dit 
jaar de voorzitter van de B.I.L. Al vanaf mijn eerste studiejaar ben ik actief 
bij de vereniging en gedurende mijn studietijd heb ik hierdoor enorm veel 
mensen leren kennen en super veel geleerd. Dit jaar wil ik er samen met 
mijn bestuur voor zorgen dat al onze leden ook zo'n fijne tijd beleven op 
reizen, borrels en feestjes en daarnaast hopelijk veel leren! Ik kijk dan ook 
enorm uit naar aankomend jaar en ben benieuwd wat ons te wachten staat! 

Mijn naam is Dennis Hulsbosch. Dit jaar ben ik de secretaris der B.I.L 
en zal dit jaar met trots deze functie vervullen. Aangezien ik de laatst 
overgebleven Leidenaar ben in dit bestuur, staat volgens mij buiten 
kuif dat ik een belangrijke groep leden en alumni vertegenwoordig 
binnenin de vereniging. Het contact met onze leden staat voor mij 
centraal, dus voor een kopje koffie of een praatje ben ik vrijwel 
altijd wel te vinden in onze prachtige kamer. Ik kijk ernaar uit om 
samen met mijn lieftallig bestuur er een prachtig jaar van te maken! 
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Ik ben Atma Saam, 21 jaar oud en op het moment derdejaars EBM student. 
Dit jaar vervul ik de functie van penningmeester binnen de B.I.L. Het is 
een geweldig diverse functie waarin je bij bijna alles betrokken wordt, 
en dus ook veel mag puzzelen en op orde mag brengen! Debatteren en 
verhalen volgen zijn mijn favoriete bezigheden. Daarom breng ik mijn 
vrije tijd dus ook graag door met (filmhuis)films op Netflix of door de 
(vaak onnodig monotone!) debatten van de Tweede Kamer te volgen. 

Mijn naam is Nadia Amenou, ik ben 20 jaar en tweedejaars BBO 
student. Dit jaar vervul ik de functie van Commissaris Intern I. De 
feesten, borrels, almanak, redactie, diesweek en introductie van 
eerstejaars zijn mijn verantwoordelijkheid. Met de vijf commissies 
die ik heb gaan we er alles aan doen om weer iets moois neer te 
zetten voor de leden dit jaar. Het wordt een druk jaar, maar ook 
zeker hartstikke leuk en leerzaam. Ik heb er onwijs veel zin in! 

IkheetN ajlaDakramjiane enik ben20 jaar oud. Hetkomende jaarvervulik 
de functie van Commissaris Intern II binnen de mooiste studievereniging 
van Nederland. Ik ben verantwoordelijk voor de verschillende reizen, 
de AlleJaarsDagen en de masterevenementen. Dit jaar zullen wij op 
reis gaan naar Zagreb en het jaar afsluiten in Tel Aviv & Jeruzalem. 
De Masterreis wordt natuurlijk niet vergeten, want de bestemming is 
het hart van de Europese Unie: Brussel. Samen met mijn commissies 
hoop ik onvergetelijke evenementen neer te zetten, zeker met plezier! 

· Mijn naam is Suzan Saris en ik ben 20 jaar oud. Ik ben 2.5 jaar
geleden naar Den Haag verhuist vanuit het verre zuiden om hier
bestuurskunde te studeren. Bij de B.I.L. kreeg ik meteen een thuis
gevoel waardoor ik erg actief werd. Na verschillende commissies
gedaan te hebben zal ik dit jaar jullie commissaris Extern zijn. Naast het
actief op zoek gaan naar nieuwe samenwerkingen en ·het organiseren
van formele activiteiten zal ik ook het contact onderhouden met
alumni. Ik heb er onwijs veel zin in om er een mooi jaar van te maken!
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